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Helder, heel fijn. Dat maakt dat dat de discussie zich vooral richt op de zvw kant van het voorstel...

IEE
ver:IESEI. (EXER)ERE river

Verzonden: iii
30 maart 2021 09:37

ol zo)
@minvws.nl>

Onderwerp: nav vraag G62

HaiIEEE

Nav je oproep m.b.t de GGZ kan ik melden dat wij de gekozen lijn voor de Wiz kunnen volgen (voor zowel de medewerkers als

de cliénten). Zie ook onderstaande mail. Deze lijn is aan [JEEZY meegegeven als input voor de stuurgroep van afgelopen
donderdag.

Roept dit nog vragen op of is het zo duidelijk?

Groet

van EE
Veriodonderdag25 fosar

2021 07:55

SE) SEEKER @ invws.n >; IEKERN, EE. (ERER)) EXER @ minvws.ni>
Onderwerp: RE: nav GGZ

Hai jal

We hebben het gisteren besproken en wat ons betreft zou de lijn moeten zijn dat we ook de kosten van het vaccineren van

medewerkers ten laste van het Flz moeten komen.

Dit omdat het vaccineren de uitweg is van deze pandemie en het ook kosten gaat besparen. Als er minder uitval van personeel is

dan hoeft er ook minder personeel worden ingehuurd.
Verder was het altijd de bedoeling om de kosten van preventie (kun je het vaccineren ook onder scharen) ten laste van het Fiz

te laten komen. Ook al hadden we niet voorzien dat het om het vaccineren van medewerkers gaat, is dit nog steeds een lijn.
Ik heb dit ook aan EXE meegegeven om deze lijn nog een keer in de stuurgroep te delen.

Groet,


